
Protokoll från schnauzerringens styrelsemöte 2021-05-17 

 
 
 
Deltagare: Jan Hockart, Karin Björklund, Lena Lindberg, Sylvia Johansson, Ida Björklund, Ingela Melinder, Anki 
Thörnestad, Maria Ringbom, Carita Hjelm, Margareta Delborn ak 1-4.2, 
Camilla Skoglund red. 1- 4.1.3 
 

 
1. Mötet öppnas: 

Ordförande Jan Hockart öppnar mötet 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av justeringsperson: 
Ida Björklund justerar protokollet 

4. Rapporter 

4.1. Redaktionen för Schnauzerbladet 

4.1.2. Planering:  Camiila gick igen innnehållsplaneringen för nästa nummer av 
schnauzerbladet. Temat för tidningen semester och reseutrustning mm 

4.1.3. Sponsor: Camilla kollar om Svenska djurapoteket kan tänka sig att sponsra 
schnauzerringen. 

4.2. Avelskommittén 

4.2.2. Uppfödarmöte. Uppfödarmöte via zoom den 27 maj. 

5. Ekonomi 

5.1. Konto och medlemsantal: plusgiro 84900 kr. Sparkonto 59400 kr 
+ 6 ordinarie medlemmar fler än samma tidpunkt förra året 
+ 14 gåvomedlemskap 
5 sponsring av HD-röntgen 
4 sponsring av BPH 

5.2. Utställningsgruppen 

5.2.2. Exteriörbedömningar: Exteriörbedömning i Luleå 3 juli 2021 
Ida meddelade också att alla i utställningsgruppen lämnar sina platser till nästa år. 

5.3. Trickgrupperna 

5.3.2. Fortsättning schnauzertrick 3 och 4: 
Schnauzertrick nivå 3 är snart klar för publicering.  

5.3.3. Genomförda trick 1 och 2 – rosetter: 
Rosetter är utskickade till de medlemmar som är godkända i respektive tricknivå. En 
icke medlem har betalat för sin rosett 

6. SSPK 

6.1. Mentalgrupp 

6.1.2. Exteriörbeskrivningar: Genomförs på olika plaster i landet under juni månad i 
samarbete med dvärgschnauzerringen. 

6.1.3. Utställningar: SSPK.s utställning i Tvååker ligger kvar än så länge 

6.1.4. MT/MH: Jan har skickat ut förfrågan om vilka klubbar runt om i landet som kan tänka 
sig att hjälpa till med MH/MT för klubben räkning. 20 klubbar har svarat. En del av 
dessa är intresserade av att anordna MH/MT för SSPK.s räkning 
Diskuterades att eventuellt anordna MH i samband med schnauzerlägret i höst. 

6.2. Skrivelse HD 
CS har beslutat att frågan kommer att hanteras i samband med motionen som kommit till 
årets Kennelfullmäktige och som rör denna frågeställning. 
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7. Föregående protokoll 

7.1. Schnauzerläger: Planeras till hösten 

7.2. Folder: Anki tar på sig att gå igenom nuvarande folder och se vad som behöver uppdateras. 

8. Skrivelser: Inga 

9. Bordlagda ärenden: 

Profilprodukter: 
Diskuterades profilprodukter och vilket upplägg som man skulle kunna erbjuda medlemmarna för 
beställning. 

10. Återremitterade ärenden: 
Inga 

11. Nya ärenden 

11.1. Informationsblad 
Nytt infoblad skickas ut av ordförande efter mötet 

12. Övriga frågor: 
Revisor Monica vill ha tillgång till protokollen. Sylvia åtar sig att skicka dom till henne samt att 
lägga till henne i styrelseportalen REDUCA. 

13. Nästa möte: 15 juni 

14. Mötets avslutande: Ordförande avslutade mötet 

 
 
 
 
 
 
 
Ordförande Jan Hockart  Sekreterare Sylvia Johansson 

 

 

 

 

Justerare Ida Björklund 

 


